
Z Á P I S N I C A 
 

z jedenásteho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Reľove dňa 11.12.2020 

 

 

 František DUDŽÁK 
 starosta obce 
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11. ZASADNUTIE OZ V REĽOVE ZO DŇA 

 

11.12.2020 
 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Marek Bieľak, Mgr. Peter Štefaňák  

Zapisovateľ zápisnice: Mgr. Mária Rušinová 

 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Výročná správa obce Reľov za rok 2019 

5. Návrh rozpočtu na rok 2021 a následné roky 2022, 2023 

6. Informácie starostu obce o činnosti OcÚ od posledného OZ 

7. Diskusia 

8. Návrh na uznesenie 

9. Záver 

 

 

 

1. Na úvod starosta obce privítal prítomných poslancov Obecného zastupiteľstva obce Reľov 

a hlavného kontrolóra obce Mgr. Máriu Rušinovú. Poslanci Jozef Brežina a Andrej 

Kolodzej sa telefonicky ospravedlnili. Následne dal starosta návrh na schválenie programu 

rokovania 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Reľov a za jeho schválenie dal 

hlasovať s týmto výsledkom: za hlasovali 3 poslanci, proti 0, zdržal sa 0. 

 

2. Za zapisovateľa starosta navrhol Mgr. Máriu Rušinovú a za overovateľov navrhol 

poslancov Mareka Bieľaka a Mgr. Petra Štefaňáka, za čo dal následne hlasovať s týmto 

výsledkom: za hlasovali 3 poslanci, proti 0, zdržal sa 0. 
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3. V tomto bode starosta obce informoval o plnení uznesení z predchádzajúceho obecného 

zastupiteľstva s tým, že z posledného obecného zastupiteľstva nevyplynuli žiadne úlohy 

na splnenie. 

 

4. V tomto bode starosta obce predniesol Výročnú správa za rok 2019. Starosta obce vyzval 

prítomných, aby sa k tejto správe vyjadrili. Žiaden z prítomných nemal k tomu 

pripomienky. Preto dal starosta návrh na schválenie Výročnej správy za rok 2019 s týmto 

výsledkom: za hlasovali 3 poslanci, proti 0, zdržal sa 0. 

 

5. V tomto bode vystúpil starosta obce a predniesol návrh rozpočtu na rok 2021 a následné 

roky 2022 a 2023. Starosta obce vyzval prítomných, aby sa k tomuto návrhu vyjadrili. 

Žiaden z prítomných nemal k tomuto návrhu pripomienky. Preto dal starosta návrh na 

schválenie rozpočtu bez programovej štruktúry s týmto výsledkom: za hlasovali 3 

poslanci, proti 0, zdržal sa 0. 

 

 

6. V tomto bode vystúpil starosta obce a poslancov informoval o činnosti obecného úradu od 

posledného OZ. Starosta podal informácie o týchto udalostiach: 

 

a. Bol schválený Zákon o odpadoch, kde bola schválená časť o zbere kuchynského 

odpadu. Kto vlastní vlastné kompostovisko, stačí len na obecnom úrade vypísať 

prehlásenie o tejto skutočnosti. 

 

b. Končí zmluva s firmou Brantner na zber komunálneho odpadu. Preto boli oslovené 

firmy so zámerom podpísať zmluvu na zber komunálneho odpadu. 9.12.2020 sa zišla 

komisia na vyhodnotenie ponúk. Do výberového konania zaslala podklady len firma 

Brantner, ktorej bola aj zaslaná zmluva na obdobie 2 rokov. 

 

c. Bol skolaudovaný stavebný objekt podľa projektovej dokumentácie prečerpávačka 

a reverzný tok vodovodného potrubia. Projekt bol počas realizácie čiastočne zmenený. 

 

d. Bola podaná žiadosť o skolaudovanie kanalizačnej siete vybudovanej v roku 2019. 

Kolaudácia sa uskutoční 14.12.2020. 
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e. V čističkách odpadových vôd (pri Miroslavovi Marhefkovi a na ihrisku) boli 

vymenené dúchadla, ktoré boli nefunkčné. 

 

f. Starosta obce prítomným poslancom predniesol Rozpočtové opatrenie č. 01/2020. 

Vyzval prítomných, aby sa k tomuto návrhu vyjadrili. Žiaden z poslancov nemal proti 

tomuto návrhu námietky, preto dal starosta návrh na schválenie tohto opatrenia 

s týmto výsledkom: za hlasovali 3 poslanci, proti 0, zdržal sa 0. 

 

g. Starosta obce prítomným poslancom predniesol návrh na prevod finančných 

prostriedkov z rezervného fondu na účet bežných výdavkov. Vyzval prítomných, aby 

sa k tomuto návrhu vyjadrili. Žiaden z poslancov nemal proti tomuto návrhu námietky, 

preto dal starosta návrh na schválenie tohto prevodu s týmto výsledkom: za hlasovali 

3 poslanci, proti 0, zdržal sa 0. 

 

h. Starosta obce prítomným poslancom predniesol návrh na schválenie Nízkouhlíkovej 

stratégie budov. (Zateplenie verejných budov a tým znižovanie energetickej náročnosti 

týchto budov.) Vyzval prítomných, aby sa k tomuto návrhu vyjadrili. Žiaden 

z poslancov nemal proti tomuto návrhu námietky, preto dal starosta návrh na 

schválenie tohto návrhu s týmto výsledkom: za hlasovali 3 poslanci, proti 0, zdržal 

sa 0. 

 

i. Starosta obce prítomným poslancom predniesol návrh na preplatenie nevyčerpanej 

dovolenky starostu obce za minulý rok. Vyzval prítomných, aby sa k tomuto návrhu 

vyjadrili. Žiaden z poslancov nemal proti tomuto návrhu námietky, preto dal starosta 

návrh na schválenie tohto návrhu s týmto výsledkom: za hlasovali 3 poslanci, proti 0, 

zdržal sa 0. 

 

j. V tomto bode poslanci prerokovali plat starostu obce s tým, že ostáva nezmenený 

oproti roku 2020, navýšený o 10% s týmto výsledkom: za hlasovali 3 poslanci, proti 

0, zdržal sa 0. 

 

7. V tomto bode hlavný kontrolór obce predniesol Správu o plnení rozpočtu za rok 2020. 

Prítomní vzali tieto správy na vedomie. 

 

8. Do diskusie sa neprihlásil žiadny poslanec.  
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9. V tomto bode zapisovateľ zápisnice z jedenásteho zasadnutia zastupiteľstva obce prečítal 

návrh na uznesenie a následne starosta obce dal o ňom hlasovať s týmto výsledkom: za 

hlasovali 3 poslanci, proti 0, zdržal sa 0. 

 

10. Na záver starosta obce poďakoval poslancom za účasť na tomto zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva, ako aj za prácu od posledného zasadnutia OZ a následne 11. Obecné 

zastupiteľstvo obce Reľov ukončil. 

 

 

 

 

 

 

V Reľove dňa, 11.12.2020 

 

 

Zápisnicu spracoval: .......................................... 

 Mgr. Mária Rušinová 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: .......................................... .......................................... 

 Marek Bieľak Mgr. Peter Štefaňák 

 


